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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Lars Jonsson. Justering sker onsdag 11 maj. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 11 april 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Dagens gäst:  Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund 

Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund deltog vid dagens sammanträde för att 

höra rådets synpunkter på den film om Tillgänglighetsprojektet (Stockholm 

– staden för alla) som rådet såg vid sitt förra möte.  

 

Rådet menade att filmen i och för sig är välgjord men att den nästan bara 

handlar om insatser i den fysiska miljön som underlättar för rörelse-

hindrade. Ebba Lundgren ansåg att filmen i det avseendet påminner 

mycket om förvaltningens tjänsteutlåtanden – när man skriver om till-

gänglighet så syftar man främst på tillgänglighet för rullstolsburna. Många 

grupper tas inte alls upp i filmen, till exempel döva och elöverkänsliga.  

Kerstin Järneberg påpekade att även i de fall där det finns goda exempel 

som inte gäller rullstolsburna, till exempel den utmärkta kartan över 

offentliga toaletter, så nämns de inte. Filmen koncentreras också i stor 

utsträckning på innerstaden, och frågan är då om detsamma gäller för de 

åtgärder som har genomförts. Kerstin sade sig exempelvis inte ha märkt 

någon ökad förekomst av avfasade trottoarer i stadsdelsområdet. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 19 maj 2011 

Ärende nr 1: Svar på två medborgarförslag om bullerbekämpning vid 

Gubbängsmotet 

Rådet menade att det är positivt med den här sortens förslag. 

 

Ärende nr 2: Svar på skrivelse från (s) och (mp) om samverkan med 

landstinget 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Förlängning av entreprenörsavtal med Carema Care gällande 

Lingberga gruppboende. 

Blazena Westerlund berättade att Lingberga tidigare hade ett aktivt brukar-

råd och frågade vilka som ingår i det nya kvalitetsrådet. Avdelningschef 

Per-Ove Mattsson svarade att rådet består av brukare och tjänstemän. 

 

Ärende nr 6: Redovisning av brukarundersökningar inom avdelningen för 

vuxna 

Blazena Westerlund kritiserade att en av brukarundersökningarna delvis 

har genomförts som personalobservationer, enligt ett skattningsschema. 

Om brukarnas funktionsnedsättningar gör att de inte kan svara själva ska 
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deras gode män svara i deras ställe. Blazena påtalade även att det saknas en 

redovisning av de skattningar som personalen har gjort.  

 

Blazena frågade också hur förvaltningen kommer att arbeta vidare med 

individualisering och brukarinflytande, de svagaste områdena enligt 

brukarundersökningarna. Förvaltningen lovade återkomma i frågan. 

 

Ärende nr 11: Motion (v) om att barn till missbrukare och psykiskt 

funktionsnedsatta ska ha rätt till gruppstöd 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt lagen om stöd och service till vissa funktonshindrade (LSS) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Per-Ove Mattsson föreslog att rådet senarelägger sitt studiebesök på 

fritidsgården Morris eftersom verksamheten flyttar till nya lokaler i början av 

september. Per-Ove återkommer med förslag på tidpunkt för besök. 

 

Stadsdelsnämnden har beviljats mer pengar till sommarjobb inom demens-

vården, och dessutom tillförs ytterligare 1,5 mnkr från Söderortsvisionen. Det 

innebär att ca 250 ungdomar av totalt ca 600 sökande kan erbjudas 

sommarjobb. Ungdomar med funktionsnedsättning är en prioriterad grupp när 

jobben fördelas. 

 

Tertialrapport 1 (som inte var färdig när nämndärendena skickades till rådet) 

visar att verksamhetsområdet funktionsnedsättning har en budget i balans. 

Farsta gruppbostäder lyfts fram som ett gott exempel när det gäller delaktighet 

och brukarinflytande. Verksamheten utformar mycket detaljerade individuella 

genomförandeplaner och rutiner, i samverkan med hyresgästerna. 

 

Stadsdelsnämndens näringslivsråd har inrättats och ska nu börja träffa 

representanter för det lokala näringslivet. Förvaltningen återkommer med 

information inför näringslivsrådets möten, så att handikapprådet kan skicka 

med eventuella frågor till företagarna. 

 

En återkoppling genomförs nu av förra vårens boendedialoger inom ramen för 

Söderortsvisionen, i Hökarängen den 12-14 maj och i Farsta strand den 17-18 

juni. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Rådet utvärderade sitt möte med stadsdelsnämnden den 19 april, som hölls 

i enlighet med kommunfullmäktiges instruktion för handikappråden. Rådet 

uppskattade möjligheten att träffa och diskutera med hela nämnden och ser 

fram emot årliga sådana träffar. Ulla Thorslund lovade återkomma med 
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förslag på tid för nästa möte med presidiet, som rådet också ska träffa 

minst en gång per år, utöver mötena med hela nämnden. Per-Ove Mattsson 

lovade också tänka på att ta upp ärenden med rådet redan på 

beredningsstadiet, på det sätt som anges i instruktionen. På förslag från 

Ulla Thorslund bestämdes att rådet får en presentation av aktuella 

byggplaner i stadsdelsområdet av avdelningschef Lena Rabe och 

planeringssekreterare Cecilia Rivard. 

 

Beträffande tillgängligheten i Farsta Centrum bad rådet Ulla Thorslund 

framföra till fastighetsägaren att skyltningen av de nya toaletterna är så 

liten att den knappast syns och att den sitter för högt för att brailleskriften 

ska kunna läsas. 

 

Lars Jonsson rapporterade att han och Blazena Westerlund – rådets 

upphandlingsdelegerade – har fått en genomgång av den pågående 

upphandlingen av inköp och distribution av dagligvaror inom hemtjänsten. 

 

På fråga från Lars Jonsson om det finns varmbad som håller 34 grader i 

närområdet svarade Ulla Thorslund att det närmaste badet av det slaget 

finns i Svedmyra. Ulla lovade ta upp saken med idrottsförvaltningen. 

 

På fråga från Ove Martinsson svarade Ulla Thorslund att den nya 

strandpromenaden vid Drevviken invigs med korvgrillning tisdag 24 maj 

kl 13.30. Till denna invigning är rådet naturligtvis välkommet. 

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls tisdag 7 juni 2011 kl 15.00-16.30, med 

förmöte kl 14.15. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


